
Referat af bestyrelsesmøde i Fanø Rideklub den 13. maj 2024 kl. 18:30 
 
Deltager: Mette, Lone, Karin, Vibeke og Pia 
Fraværende: Mette H., og Kaja 
 
 

 

Punkt Emne Noter Ansvarlig 

1. Kort opfølgning siden sidst – 
bordet rundt 

Der er et behov for en ”stige” med gelænder 
til opstigning på hest i forbindelse med 
handicapridning. 
Mette rykker tømmer. Da handicapridningen 
ikke længere er aktuelt så aflyses arbejdet 
med at bygge gelænder på ”stige”. 
 
Der kommer fugle ind under taget i 
udlejningsboligen. En tømmer kommer for 
at få det løst. 
Mette rykker tømmer. Tømmer har været 
der, men fuglene er igen under taget. Hanne 
i huset aftaler nærmere. 
 
Hjul og stativ til læskur er bestilt og Jens vil 
montere dette. Brinch kører læskuret til 
mark 3 og 4. 
 

Mette 
 
 
 
 
 
 
Mette 
 
 
 
 

2. Økonomi Afregning af vand for stuehus og klubben. 
Det er der styr på. 
 
Vi skal have udskiftet uret i ridehallen.  
 
OK kort til benzin og diesel: Lukning af 
eksisterende kort og oprettelse af nyt. 

Vibeke og Pia 
 
 
Vibeke 
 
Vibeke 

3. Elevponyer - status Nelly skal have en ny sadel og Stormys sadel 
skal kontrolleres. 
Sadelmager kommer mandag den 22.4. Der 
er styr på de 2 elevponyers sadler. 
 
Det undersøges om Fanø Materialegård har 
en brugt ”fejebørste” liggende som vi kan 
overtage til elevponyerne. 
Lone har kontaktet Fanø Materialegård flere 
gange men uden held. Hun arbejder videre 
på sagen.  
 
Hvordan bliver ponyerne brugt og skal vi 
foretager ændringer af antal af ponyer til 
den nye sæson? Der arbejdes med flere 
løsninger til ny sæson. 
 
Vibse overtager Lukas per dags dato. Der 
skal udarbejdes en kontrakt på hesten og en 
Staldkontrakt. Udstyr følger med.  

Lone 
 
 
 
 
Lone 
 
 
 
 
 
 
Bestyrelsen 
 
 
 
 
Pia udarbejder 
kontrakt på 
hesten og Mette 
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Er alle elevponyer blevet vaccineret? Det er 
alle elevponyer blevet i februar 2024. 
 

udarbejder 
staldkontrgten 
 

4. Marker og hegn Afklaring af sommergræsning med lejerne 
og hvad med elevponyerne? 
 
 
Opdatering af hegn: der er mange steder at 
hegnet er i stykker og der er marker hvor der 
ikke er strøm på hegnet. 
 
Oplæg til indhegning og invitation til 
arbejdsdag. Hvilken type tråd der skal 
anvendes. Regelsæt for hegnet.  
 
Bestyrelsen har modtaget en tilbagemelding 
fra en lejer af boks og mark, at de ikke vil 
have deres heste på mark i rideklubben, 
fordi hegnet ikke giver tilstrækkelig 
sikkerhed for at hesten bliver på marken. 
Lejeren fortæller, at der er manglende strøm 
på hegnet og indhegningen er i dårlig stand. 
Lejeren konkluderer, at det kan resultere i 
en farlig situation hvor hestene løber ud og 
skader sig selv eller mennesker. 
 

Karin og Pia 
 
 
 
Karin og Pia 
 
 
 
Karin og Pia 

5. Bestilling af wrapballer  og 
hø til næste sæson 

Michael Baun kontaktes for at høre om han 
kan levere 20-25 wrapballer og hø til næste 
vintersæson for elevponyerne. 
 
Undersøge om Michael kan slå det så det 
bliver skåret i mindre stykker inden at det 
pakkes. 
 
Undersøge marked på Fanø for levering af 
hø hver 14. dag. 
 
Elisabeth har oplyst, at rideklubben selv kan 
producere tilstrækkelig med wrap til 
elevponyerne til kommende sæson. 
 

Karin 
 
 
 
Karin 
 
 
 
Karin 

6. Springbanen Afklaring af anvendelsen og pasning resten 
af perioden. Punktet er på til næste møde. 
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7. Facilitetskort Den tidligere bestyrelse har aftalt: 
 

• at lejere fra stalden og løsdrift, der giver 
elevponyerne wrap om morgenen får et 
facilitetskort der følger hesten samt  
 

• at underviserne får et facilitetskort der 
følger ekvipagen, hest og rytter. 

 
De der har hest eller heste, som ikke er 
under denne aftale og har forskellige ryttere 
der rider deres hest eller heste, betaler flere 
facilitetskort for den samme hest og er det 
rimeligt? Samtidigt kræver det tid for 
bestyrelsen at følge op på om de forskellige 
aftaler er overholdt – er det rimeligt? 
 
Punktet er på til næste møde, hvor 
bestyrelsen skal beslutte om vi vil fortsætte 
praksis fra den tidligere bestyrelse? 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Sekretær 

8. Planlægning af arbejdsdag Planlægning af arbejdsdag 25. maj: 
 

• Invitation skal laves færdig og udsendes.  
 

• Indkøb af mad til frokost og drikke 
 

• Hvid træmaling 10 l og Fanø grøn 20 l, 
pensler 
 

• Købe Borde og bænke sæt. 
 

• Sikre at vi kan anvende kantklipper - tråd 
og benzin 

 

 
 
Mette/Pia 
 
Mette 
 
Lone 
 
 
Lone 
 
Pia 

9. Opdatering af den nye store 
udendørs ridebane 

Afventer at der laves en aftale med 
banebyggeren Gustavssen. Banen er ordnet. 
 
Snak med banebyggeren om resultatet af 
banen – vi afventer om der kommer 
reklamation efter den nye opdatering. 
 
Der er et hold som hjælper hinanden med at 
vande den udendørs bane. 

Vibeke 
 
 
Karin og Pia 
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10. Udvalg/event Repræsentants for Distrikt 9: Elisabeth 
undersøger om det skal være en fra 
bestyrelsen. 
 
Udvalg 
Etablissementsudvalg og PR-udvalg. Vi tager 
en snak om dette når begge bestyrelser, 
rideklub og ridecenter, har møde. Punktet 
sættes på dagsordenen. 
 
Cafeteriaudvalg: Vi skal forsøge at finde en 
blandt forældrene til børn og unge der rider 
om at tage dette ansvar. 
 
Event: 
Afklaring om Åse, Vibeke og Elisabeth er 
faste hjælpere på Late Night og Aktiv 
tirsdage 
 
Late night: Vi har sagt ja til deltagelse i det 
omfang vi kan finde hjælpere. Vi skal finde 
nogle der vil arrangere dette og Elisabeth vil 
gerne være til stede med udstyr. Tina 
Wohlert spørges om hun vil tage ansvaret 
for at skaffe hjælpere. Karin har talt med 
Tina og hun kan desværre ikke hjælpe. 
 
Aktiv tirsdag ved Nyform: Vi har sagt ja til at 
deltage i det omfang vi kan skaffe hjælpere. 
Tina Wohlert spørges om hun vil tage 
ansvaret for at skaffe hjælpere. Karin har talt 
med Tina og hun kan desværre ikke hjælpe. 
 
Vi skal drøfte punktet ved næste 
bestyrelsesmøde så der kommer styr på, 
hvem der sørger for hjælpere til begge 
events 
 

Elisabeth 
 
 
 
 
Sekretær 
 
 
 
 
Vibeke er 
tovholder 
 
 
 
Vibeke afklarer 
dette 
 
 
Karin 
 
 
 
 
 
 
 
Karin 
 
 
 
 
 
Sekretær 

11. Status for jubilæumsfest Der skal udarbejdes et budget af begge 
udvalg til godkendelse i bestyrelsen. 

Mette og Lone 

12. Mødding Containeren installeres og afprøves. 
Løsningen skal evalueres senere. 
 
Elisabeth har opgaven, Mette følger op. Der 
er desværre ingen tidshorisont.  
 

Bestyrelsen 
 
 
Elisabeth/Mette 
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Næste møde 3. juni kl. 18:30 – 21. 

13. Sommerliv Afventer svar fra Fanø Kommune om de er 
enige i Esbjergs kommunes svar om, at 
Forskriften for udendørs 
musikarrangementer ikke er gældende i 
lokalplan 48. 

Mette, Elisabeth 
og Pia 

14. Lejekontrakter Afklaring af om der skal foretages ændringer 
i de nuværende kontrakter ved at 
sammenligne med tidligere kontrakter samt 
forslag på kontrakt fra DRF. 

Bestyrelsen 

15.  Indkomne mails   
 

16. Foldere Foldere, en for nye medlemmer og en for 
opstaldning i boks eller løsdrift. 
 

Pia 

17. Evt.  
 
 
 

 


